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Zápis schůze Předsednictva 
a Výkonného výboru 
 

Přítomni: dle presenční listiny 

Předsednictvo – 1 

Výbor – 5, 2 omluven (výbor je usnášení schopný) 

Hosté – 0 

Termín Členské konference 
Předseda navrhl březnový termín. Z diskuse vyšel termín 22.3. a náhradní 15.3... Místo v restauraci 

Sokolovna zjistí předseda. 

Granty a dotace 
Předseda informoval o nemožnosti požádat o dotaci u NSA. Za naše děti požádá Sokol a mezi sebou 

částečně vyúčtujeme.  

Vypsány dotace ČHS. Požádáme o grant na údržbu skal. Využijeme schválenou údržbu od SCHKO na 

Zadním Ostaši. 

Klubový zájezd a soustředění kroužku 
Předseda navrhl spojit soustředění kroužku s klubovým zájezdem. Vytipoval lezeckou oblast Kozelka. Na 

místě je domluvená chata na termín 16.-19.5. Ubytování za 150,- . Kroužek bude mít přednost a zbytek 

kapacity bude nabídnut členům klubu. 

Přípravu podzimního výjezdu připravuje CK Babuch s Prťkou. Rezervujte si dovolenou a budete včas 

osloveni s nabídkou. 

Výročí lezení v Polici 
Na letošní rok vychází výročí 75 let od založení prvního lezeckého klubu v Polici. Předseda navrhl vytvořit 

výroční tričko, které bude pro každého kdo splní lezeckou výzvu, vylezení 75 skal na Ostaši. V diskuzi 

zaznělo, že je to moc a že by mohlo stačit 75 cest a třeba všude a ne jenom na Ostaši. Zatím bude 

doladěno. O přípravu trička požádáme hlavního designéra Hrušáka. 
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Plánované investice 
Předseda informoval o ukončení odpočtů za bývalé investice a nutnost se rozhodnout o budoucích 

investicích. Mezi tématy zaznělo rozšíření stěny, pokud by to bylo možné. Dále facelift prvních třech 

profilů, nebo vybudování sklápěčky pro Moonboard. Dalším bodem bylo pořízení reklamních prvků jako 

banner, vlajka apod. Zároveň klubový merch v podobě čepic, šátků, nášivek, nálepek, triček. Diskuze bude 

probíhat. 

     

 

V Polici nad Metují dne 9.2.2024       zapsal: Tomáš Hornych 
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